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Pimec es reuneix amb Esquerra Republicana 

de Catalunya per traslladar l’oposició de les 

pimes a l’actual proposta de reducció de 

jornada 

L’entitat finalitza amb ERC la ronda de trobades amb els principals grups 

parlamentaris amb representació al Congrés dels Diputats per articular un front 

comú contra una mesura que comportaria un augment insostenible dels costos 

laborals per a les empreses de menor dimensió 

Barcelona, 26 de juny del 2025. Dins la ronda de contactes amb les principals 
formacions polítiques arran de la proposta del Govern espanyol de reduir la jornada 
laboral a les 37,5 hores, el president de Pimec, Antoni Cañete, s’ha reunit avui amb 
Esquerra Republicana de Catalunya (ERC) per traslladar l’oposició del teixit de petites 
i mitjanes empreses a la mesura i incidir en la tramitació parlamentària. 

L’organització empresarial ha mantingut una trobada amb el president d’ERC, Oriol 
Junqueras, i representants del partit, als qui ha exposat l’“així no” de les pimes 
catalanes davant la gran afectació que la reducció de jornada laboral té per les 
empreses de menys dimensió. Pimec alerta que la mesura és inviable tal com està 
plantejada i que comportaria un augment insostenible dels costos laborals, 
especialment per a les microempreses i sectors especialment vulnerables, dins un 
context econòmic marcat per la incertesa global. 

Antoni Cañete ha expressat a ERC que la proposta ha estat aprovada al marge del 
diàleg social, tot reclamant una reforma que sorgeixi del consens i amb consideració 
cap a les pimes, tenint en compte “la necessitat de millorar el mercat de treball i 
impulsar polítiques reals de productivitat, formació i reducció de l’absentisme”. 

Així mateix, ha denunciat que la regulació del registre horari i la desconnexió 
digital es planteja de manera coercitiva i posa en risc la viabilitat de moltes pimes i la 
seva seguretat jurídica. A més, ha recordat que a Espanya “la realitat és que, al carrer, 
la principal preocupació no és la jornada laboral, sinó la necessitat de tenir millors 
salaris”. En aquest sentit, el president de Pimec ha explicat que la majoria de convenis 
col·lectius han anat reduint el temps de treball, assegurant que la mitjana d’hores 
anuals treballades és similar i inclús inferior a la de molts països europeus, situant-se 
per sota de la mitjana de l’OCDE. 

En el marc de la trobada, l’entitat també ha assenyalat la necessitat d’avançar en la 
flexibilitat interna de les empreses i el temps de treball, que ha de ser tractat amb 
aquesta variable per permetre la millora de la competitivitat de les empreses.  

A la reunió també ha assistit el secretari general de Pimec, Josep Ginesta, i el 
representant permanent de Pimec a Madrid, Ferran Bel, sent aquesta la darrera 
trobada per articular un front comú que defensi els interessos de les pimes en relació 
amb l’actual proposta de reducció de jornada. 
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